
Referat, årsmØte NJFL 20. februar 2AL8,

Norgardsløa.

Sak 1- Valg av ordstyrer, referent og to til å skrive under protokoll

Leder, Oddmund Solbakken ønsket velkommen.

Håkon Glatved-Prahl ble valgt til ordstyrer

@rjan Storsæt ble valgt til referent

Roy Arve Helland og Aleksander Mogen ble valgt til å skrive under protokoll

Sak 2- Godkienning av innkalling og sakliste

lnnkalling og sakliste ble godkjent

Sak 3- Årsmelding fra styre og utvalg

Årsmeldinger fra styre og uwalg ble lest opp.

Kommentarer til sak:

3.1 And16 Michelsen til ungdomsutvalget, Midler til introjakt kan søkes til

viltfondet i Radøy.

3.2 Siv Tvilde til hundeutvalget, stor takk til grunneiere på Lindås som

tilrettelegger for ettersøk trening og prøver.

3.3 And16 Michelsen til hundeutvalget angående tidligere splitting av

ettersØksordning. Medlemmer i NJLF må være aktive for å rekruttere til

Vilttelefonen. NJFL er en ideell organisasjon og jobber ikke for personlig

vinning. Forslag til at informasjon gis i avis.
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Svar fra Trude Jæger Abelsen: lnformasjon er gitt på giroer som sendes ut til

vald. Spordager er arrangert.Vilttelefonen mottar ikke ettersØk på trafikk fra

kommunene

Svar fra Siv Tvilde: En har vært bevisst på å være ryddig opp mot en betent

konflikt. Nye ekvipasjer måtte fås frem raskt. Vilttelefonen har ca. 10 ekvipasjer

og det må sikres at alle blir brukt. Ekvipasjene har nØdvendige godkjenninger

og det kan markedsføres. Tidligere ettersøksordning har tatt tid å etablere og

den nye vil også trenge noe tid for å utvikles.

svar fra Trude Jæger Abelsen: Det er svart På spørsmål men ikke aktivt

informert til grunneiere og vald ledere. Dekning av dommere er i bedring

Kommentar fra Håkon Glatved-Prahl: Det er viktig å se fremover og forholde

seg til dagens situasjon.

3.4 Oddmund Solbakken til Stokkedalen: Arbeid for tippemiddel sØknad for

haglebanen er påbegynt.

3.5 And16 Michelsen til Stokkedalen: Oppfordring til bruk av Stokkedalen til

andre aktiviteter, f. eks. ungdom, hund osv.

Årsmeldingene ble godkjent
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Sak 4- Regnskap og balanse

4.1 Kommentar fra Oddmund Solbakken: Faktura for elgjakt 2015 er ført på

2OL7 i tillegg til faktura tor 2OL7, derav L18.000,-. lnnbetaling fra jaktleder

Rune Alling er ikke gjort på 2OL7 da to parter ikke har betalt enda. Det vill være

ca. 7000,- i minus for elgjakten i 2OL7 dersom betaling var kommet inn.

4.2 Kommentar fra Ørian Storsæt: Overføring på 20.000,- for lokaljakt og

fiskeskole fra NJFF viser ikke i regnskap.

4.3 Kommentar fra Oddmund Solbakken: Revisor skryter over arbeidet som er

gjort av regnskapsfører Anne Lise Soleide

4.4 Kommentar fra Andrd Michelsen: Går elgjakten i balanse eller underskudd?

Svar fra Oddmund Solbakken: Faktura har gått ned 2000,-

4.5 Kommentar fra Andr6 Michelsen: Spørsmål om oversikt over eiendeler og

aktiva.

Svar fra Oddmund Solbakken: Eiendeler skal ikke føres i regnskapet.

Ammunisjon kan føres som kaPital.

Kommentar fra Andr6 Michelsen: Regler rundt føringav aktiva må avklares.

Ref. 100m bane med utstyr til anslagsvis 4 millioner, dette er en verdi for NJFL.

Kommentar fra Håkon Glatved-Prahl: Enig i at eiendeler må tøres i regnskap.

Forskjell på utstyr og bygg. Det nye styret må avklare med regnskapstører,

revisor og NJFF sentralt. Det nye styret må undersØke og avklare føring for

midler fra lokaljakt og fiskeskole.

Vi må stole på revisjon fra revisor og ut over kommentarer ble regnskapet

godkjent.

Pause der det ble servert snitter og kaffe.
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Sak 5- Handlingsplan

Forslag til handlingsplan ble opplest.

5.L Kommentar fra Andrd Michelsen: Jaktfeltstevner er gjennomført helt fra

starten i 1985.

5.2 Kommentarfra Oddmund Solbakken: Nytt utvalg, Kvinneutvalg, lager sine

egne aktiviteter og planer.

5.3 Forslag fra Oddgeir Vallestad: Differensiert pris på jegerprøve kurs for bedre

rekruttering av med lemmer.

5.4 Kommentar fra Gry Haga: Tidligere var ett års medlemskap inkludert.

5.5 Kommentar fra Andr6 Michelsen: Andr6 var med på å beslutte innføring av

rabatt. Det var godt for rekrutteringen ogbør innføres. Men pass på hvordan

verve prem ier hå ndteres.

5.G Kommentar fra Andr6 Michelsen: lnvesteringene i Stokkedalen er tatt av

Skytterlaget pga. at midlene i NJFL var bundet og avhengige av årsmøtevedtak.

Forslag til at årsmøtet letter på reglene slik at det blir mulig å investere. Det er

40.000,- på felleskonto for drift av Stokkedalen. Drift av haglebanenbør gå i

balanse. Radøyhallen har høye kostnader med det jobbes med å redusere. Det

er mulighet for å utvikle resten av området i Stokkedalen.

5.7 Kommentar fra Andr6 Michelsen: Det er landsm Øte år og Fylkesårsmøtet

velger delegater til landsmøtet.

Svar fra Roy Arve Helland: FylkesårsmØte har vært og valg er utført.

Svar fra Oddmund Solbakken: Roy Arve Helland og Lars Pletten deltok på

Fylkesårsmøtet.

5.8 Oppsummering fra Håkon Glatved-Prahl: lnnspilltil rekruttering, rabattert

jegerprøve kurs, ett års medlemskap inkludert ijegerprøve kurs.

5.9 Kommentar fra Trude Jæger Abelsen: lnternett portal må oppdateres.

Svar fra Roy Arve Heltand: Det er opprettet ny kontaktperson sentralt som skal

ta oppdatering på internett portal
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Svar fra Oddmund Solbakken: Vi har en kontaktperson men med noe

mangelfull kompetanse. lnvitasjon til kurs er gitt til styret.

5.10 Kommentar fra Håkon Glatved-Prahl: Omgj Øring av årsmøte vedtak. Er

vedtak tilgjengelig?

Svar fra Oddmund Solbakken: Det må fremmes årsmøte sak. Tidligere vedtak er

at det skulle brukes 150.000,- og det ble brukt 186.000,-

Svar fra Andr6 Michelsen: Forslag, ref. 5.5, endres til anmodning om å se på det

slik at styre har handlefrihet.

Kommentar fra Oddmund Solbakken: Laget må ha ca. 170.000,- i omløpsmidler

for å drifte. Tippemidler krever full finansiering og da må det gås inn med

penger.

Sak 6- Budsjett 2018

G.L Kommentar fra Oddmund Solbakken: Utlevert budsjett skal stå 20L8 på i

stedet for 20t7.

Budsjett gjennomgått.

G.2 Kommentar fra Ørjan Storsæt: Budsjett gjenspeiler ikke at elgjakt 2017 skal

betales inn i 2018.

Sak 7- Medlemskontingent

Ikke diskutert ut over forslag under 5.3 -5.5.
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Sak 8- Valg

Valgliste gjennomgått av Oddgeir Vallestad:

Hovedstyret:

Leder Oddmund Solbakken går ut, inn kommer Eivind

Myrtveit.

Roy Arve Helland, på valg 2OL8, går ut, inn kommer

Joakim Vågenes etter plassbytte i utvalget.

Trude Jæger Abelsen, tar en periode til.

Håkon Glatved-Prahl, på valg 2018, går ut, inn kommer

Bjørn Rune Andersen.

Ørjan Storsæt, på valg 2OL9.

Gry Haga, på valg 20L8, går ut, inn kommer Oddgeir

Vallestad.

Eivind Myrtveit, på valg 2018, tar en periode til.

Julie Trømborg, på valg 2020, nytt styremedlem.

Alexander Mogen, på valg 2AL9.

Marius Vågenes, på valg 2OL8, tar en periode til.

Styremedlem

Styremedlem

Styremedlem

Styremedlem

Styremedlem

Styremedlem

Styremedlem

1. varamedlem

2. varamedlem

Jaktutvalget:

Leder Joakim Vågenes, på valg 2At9, byttet posisjon med

Roy Arve Helland.

Lars L. Pletten, på valg 2018, tar en periode ti!.

Rune Alling, på valg 2OL8, tar en periode til.

Roy Arve Helland, på valg 20L8, tar en periode til.

Medlem

Medlem

Medlem
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Skyteutvalget: Styrets ansvar

Ungdomskontakt: Ørjan Storsæt, på valg 2At9.

Fiskestellsutvalget:

Leder Oddmund Solbakken, på valg 20L8, går ut, inn

kommer BjØrn Rune Andersen.

Kyrre Jensen, på valg 2019.

Håkon Glatved-Prahl, på valg 2018, tar en periode til.

@yvind Hauge, på valg 20L8, går ut.

David Hegna, valg 2019.

Medlem

Medlem

Medlem

Medlem

Utvalget blir redusert med ett medlem, @yvind Hauge blir ikke erstattet.

Kvinneutvalg:

Leder

Medlem

Julie trømborg, på valg 2020, ny.

Heidi Solberg, på valg 2020, ny.

Hundeutvalget:

Leder

Medlem

Medlem

Trude Jæger Abelsen, på valg 2018, tar en periode til.

Siv Tvilde, på valg 20L8, tar en periode til.

Gry Haga, på valg 20L8, går ut, inn kommer Tore

Kalnes.

Svein Olav Frydenlund, på valg 202O, ny.Medlem
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Revisorer:

Jostein Skråmestø, på valg 2018 går ut, inn Kjem Dag-Arne Solberg.

Helge Fimland, på valg 20L8, tar en periode til.

Valgkomite:

Oddgeir Vallestad, på valg 20L8, går ut.

Kay Erik Haukås, på valg 2019.

Yngve Kaarstad, på valg 2020.

Nytt styre må finne nytt medlem til valgkomite, fortrinnsvis fra Meland.

Styremedlemmer kan ikke være med ivalgkomite.
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Takketale til Oddmund Solbakken fra Håkon Glatved-Prahl i anledning at

Oddmund går av som leder etter 6 år:

Oddmund kom inn som ett friskt pust og viste organisasjonserfaring. Det ble

ordnet opp mot Br.ønnøysund registrene og NJFF sentralt. Oddmund har vært

inkluderende og engasjert og deltar på mange arrangement. Han har gjort en

fabelaktig jobb, har lagt ned masse dugnad og bidratt til positiv utvikling de

siste 6 årene. Blomster og gave ble overrekt.

Sak 9- lnnkomne saker

lngen innkomne saker

Referent - Ørian Storsæt.

Roy Arue Helland- Signatyr Aleksander Mogen- Signatur

fua,4wV. fitu-t* hry^


